
Geacht College, 

 
 
Op grond van artikel 42 van de Organisatieverordening stel ik u namens de fractie van 
Pro’98 vragen over het cameratoezicht in onze gemeente. 
 
Voor Pro’98 is cameratoezicht een van de middelen die kunnen bijdragen aan een veilige 
leefomgeving en de handhaving van de openbare orde. Pro’98 vindt het belangrijk dat de 
impact op de privacy altijd wordt meegewogen in een besluit tot cameratoezicht. De vraag 
‘zijn er minder vergaande middelen om het doel te bereiken’ moet wat ons betreft altijd van te 
voren gesteld zijn.   
  
Wij hebben begrepen dat de gemeente 46 camera’s heeft hangen van het omstreden 
Chinese merk Hikvision in zowel Barneveld als Voorthuizen. Daar maken bewoners van 
onze gemeente zich zorgen over en daarover heeft onze fractie de volgende vragen: 
 
1. Om welke locaties gaat dit specifiek? 
 
Het Europarlement heeft de camera’s van Hilvision in de ban gedaan vanwege de 
betrokkenheid bij mensenrechtenschendingen. 
 
2. Is het college bereid om camera’s van dit omstreden merk niet langer aan te schaffen? 
3. Is het college bereid om (op termijn) de Hikvision camera’s te vervangen? 
 
De gemeente geeft aan dat de beelden niet beschikbaar zijn voor anderen, vanwege een 
beveiligde verbinding. De leveranciers zouden dit hebben bevestigd. 
 
4. Bedoelt het college met ‘de leverancier’ Hikvision zelf? 
5. Wat zou het college nog meer kunnen doen om bewoners gerust te stellen? 
 
 
 
Met vriendelijke groet, 
 
Frank van der Lubbe, 
Pro’98 
 


